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Încheiat ast�zi  29 august 2007, în �edin�� extraordinar� a Consiliului Local al 

municipiului Adjud. La �edin�� particip� 13 din cei 17 de consilieri în func�ie – membri ai 

Consiliul Local al municipiului Adju. Sunt absen�i d-nii consilieri Andronic Lenuta, Badiu 

Adrian, Trif  Sorin si Dascalu Ioan. 

�edin�a extraordinar�  a Consiliului Local a fost convocat� prin Dispozi�ia nr.2033 

 din 24 august  2007, invita�ia fiind înaintat� consilierilor locali pe list� cu semn�tur�. 

 La �edin�� particip� de drept, d–l Armencea Constantin – Primarul municipiului 

Adjud, d-l. Diaconu Gelu - Viceprimarul municipiului Adjud, Pascaru Manuel juristul 

primariei. 

  D-na consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edin�� - supune la vot 

aprobarea Procesului verbal din data de 23 august 2007. Cu 13 voturi „pentru”  acesta a 

fost aprobat.  

  
 D-l Armencea Constantin primarul municipiului- propune ca în deschiderea 

sedintei s� ia cuvântul reprezentantii Politiei municipiului Adjud, d-l Anton Victor 

comisar sef si d-l Puiu Marian agent sef (invitati). 

 D-l Anton Victor comisar sef al Politiei Adjud – prezinta raportul de activitate al 

politiei pe semestrul I -2007. 

 Se trece la dicu�ii. 

 D-l Puiu Marian agent sef: - oamenii se plang de aglomeratie pe strazile Siret si V. 

Alecsandri. Pentru rezolvarea acestor probleme venim cu o propunere pentru fluidizarea 

traficului pe aceste strazi (V. Alecsandri – Republicii – Siret – A.I. Cuza) -  realizarea 

unui sens unic ( prezinta schita). 

 D-l consilier Radu Dumitru: –de asemenea consider ca este necesara realizarea 

unui sens  giratoriu in  zona pietii agro-alimentare si acolo traficul este intens, circulatia 

fiind  ingreunata si din cauza taximetristilor care parcheaza acolo. 



 D-l Puiu Marian agent sef: - au voie sa parcheze acolo conform unei hotariri a 

Consiliului local. 

 D-l Diaconu Gelu viceprimar al municipiului: – studiul unui sens giratoriu este 

foarte scump. 

 D-l Puiu Marian agent sef: – realizarea sensului unic este necesara, alfel ar trebui 

ca un agent al politiei sa stea tot timpul si asta nu este posibil deoarece in cadrul politiei 

Adjud  lucreaza doar patru agenti de circulatie. 

 D-l consilier Stegaru Neculai: – ideea nu este rea. De regula in marile orase sensul 

unic se realizeaza pe strazile paralele, insa cred ca nu va fi respectat. 

 D-l consilier Ivan Gherghe: – ar trebui facute parcari, de exemplu rezervat� o 

band� lateral� (pe Republicii) pentru agen�ii economici care au puncte de desfacere 

acolo. 

 D-l consilier Catana Ion: – eu vreau s� spun c� sunt probleme �i în ce prive�te 

circula�ia mopedelor. Ar trebui s� fie luate m�suri în aceast� privin�� iar pe Republicii 

întradev�r ar trebui  facute parcari laterale.  

 D-l Diaconu Gelu viceprimar al municipiului: – exista un proiect care prevede  

realizarea unor parcari laterale pe str. Republici, de la Posta si pana la Bd. Garii, 

trebuie facut un efort financiar pentru a  rezolva aceasta problema. 

 D-l consilier Vilhem Lucian: – nu sunt de acord cu circulatia pe un singur sens pe 

str. V. Alecsandri deoarece str. Al. I. Cuza poate deveni foarte aglomerata si din punctul 

meu de vedere nu se rezolva nicio problema prin sistematizarea cu sens unic. Cea mai 

buna solutie ar fi semaforizarea. Oricum trebuie gasite surse de finan�are. 

 D-l consilier Toderascu Cristinel: – orasul Focsani este intr-un astfel de proces de 

sistematizare si ar trebui facut asa ceva si in Adjud. Sustin parerea D-l Vilhem, ne trebuie 

o sursa de finantare. 

 D-l consilier Marin Gheorghe: – o alta problema o constituie circulatia masinilor 

de mare tonaj pe str. 1 Decembrie 1918 din aceasta cauza casele de pe aceasta strada 

sunt afectate. Ar trebui amendati. I s-a  propus domnului director Barla Carmen ca 

intrarea la BCA sa se faca prin spate insa acest lucru nu se respecta. 

 D-l consilier Turcu Constantin: – eu vreau s� ridic problema mopedelor. Trebuie 

s� se ia m�suri cu acestea deoarece tulbur� lini�tea locuitorilor. 



 D-l consilier Stan Lascar: - fa�� de ce au spus antevorbitorii mei referitor la 

circula�ia pe un singur sens, eu nu cred c� pe str. A.I. Cuza se poate provoca aglomera�ie, 

dar asta oricum nu conduce la  fluidizarea traficului la ie�irile în Republicii. 

 D-na consilier Enache Veta: - vreau s� ridic �i eu o problem� ce prive�te 

activitatea poli�iei. Nimeni nu urm�re�te circula�ia c�ru�elor. Ele circul� peste tot iar unii 

c�ru�a�i au obiceiul de a fura din culturile înfiin�ate de gospodarii municipiului. 

 D-na consilier M�rmureanu Florina: - a� vrea s� v� rog d-lor reprezentan�i ai 

poli�iei s� lua�i m�suri în ce prive�te trecerile de pietoni mai ales în centru pe unde 

diminea�a �i la prânz se deplaseaz� elevii. Cred c� este necesar ca în aceste puncte s�-�i 

fac� sim�it� prezen�a cei de la circula�ie. 

 D-l comisar �ef  Anton Victor: - O s� analiz�m toate problemele ridicate iar la 

trecerile de pietoni o s� am grij� s� fie un agent de poli�ie mai ales diminea�a �i la prânz. 

 D-na consilier M�rmureanu Florina – pre�edinte de �edin��: - dac� nu mai sunt 

discu�ii supun la vot solu�ia reprezentan�ilor poli�iei, conform schi�ei. 

 Cu 7 ab�ineri �i 6 voturi împotriv�, Consiliul local al municipiului Adjud nu î�i 

însu�e�te solu�ia propus�. 

 D-na consilier Marmureanu Florina, pre�edinte de �edin��: – în continuare v� 

prezint ordinea de zi propus� de Primarul municipiului Adjud prin Dispozi�ia nr.2033  din 

24 august 2007, dup� cum urmeaz�: 

1. Proiect de hot�râre privind modificarea HCL nr.83/03.07.2007 privind 

modificarea �i completarea contractului de concesiune nr.7466 din 08.08.2002 

încheiat între Consiliul local al municipiului Adjud �i S.C. Urbis S.A. Adjud. 

Proiectul de hot�râre este insotit de : 

Expunere de motive  - initiator : ing. Constantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 

 

2. Proiect de hot�râre privind rectificarea bugetului local al municipiului 

Adjud. 

Proiectul de hot�râre este insotit de : 

Expunere de motive  - Initiator : ing. Constantin Armencea – primar al 

municipiului Adjud 

  

 „Diverse” 

  



 D-na consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edina- conform art.43 din 

Legea 215/2001 privind administratia publica locala, supun spre aprobare ordinea de zi 

a sedintei de astazi. Cu 13 voturi „ pentru” ordinea e zi este aprobata. 

 

 La punctul unu al ordinii de zi – are cuvantul d-l Constantin Armencea -Primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

 Se d� cuvântul la dezbateri. Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 D-na consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edinta: – supun la vot 

proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 13 voturi „pentru” 

devine Hotararea nr. 97 a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta din 29 august 

2007. 

  

 La punctul doi al ordinii de zi – are cuvantul d-l Constantin Armencea primarul 

municipiului, pentru a prezenta Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

 Se d� cuvântul la dezbateri. Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

 D-na consilier Marmureanu Florina  pre�edintele de �edin�a – supun la vot 

proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 13 voturi „pentru” 

devine Hotararea nr. 98  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta din 29 

august 2007. 

 

 Se trece la punctul diverse 

 D-l Constantin Armencea primarul municipiului Adjud prezinta adresa inaintata 

de S.C. URBIS S.A. Adjud referitor la crean�ele societ��ii, chiria�ii prim�riei �i înfiin�area 

unui serviciu public de administrare a locuin�elor sociale. 

 Se trece la discutii: 

 D-l Simionescu Dan -director SC URBIS: – situatia SC URBIS este delicata din 

lipsa banilor si a presiunilor facute de Electrica. Datoriile cresc, penalitatile cresc. 

Situatia incasarilor este problematica. Asociatiile nr. 1 si nr. 5 nu se tin de cuvant 

conform intelegerilor. S-au inceput actiunile de executare a cetatenilor rau platnici. 

 D-l consilier Marin Gheorghe: – o solutie ar fi sigilarea apometrelor tuturor celor  

care nu platesc. 

 D-l Simionescu Dan: – in casa nu se poate intra decat cu acordul locatarilor. 



 D-na consilier Enache Veta: – sa se faca asociatie de proprietari la fiecare scara. 

 D-l consilier Toderascu Cristinel: – Ce s-ar intampla daca SC URBIS si-ar inceta 

activitatea, exista vre-o alternativa? Propun sa se scoata la licitatie SC URBIS. 

 D-l Pascaru Manuel, juristul Primariei: – v� amintesc c� a fost aprobat un proiect 

de hotarare pentru rezilierea contractului cu S.C. Urbis �i scoaterea la licitatie a 

serviciului de salubrizare dar acesta a fost anulat de instan�a de judecat�. 

D-l Simionescu Dan: – v� atrag aten�ia c� nu doresc ca SC URBIS  sa ajunga in 

aceeasi situatie ca si  SC APOTERM. 

 D-l consilier Turcu Constantin: – sa se faca Adunare Generala in oras, la Casa de 

Cultura, sa se faca ceva, poate unii oameni au idei mai bune. 

 D-l Simionescu Dan:- am mai avut o astfel de experienta insa nu a avut nici un 

efect 

 D-l consilier Stegaru Neculai: – e necesar� o documentare, poate g�sim solutii. De 

exemplu sa incredintam administrarea asociatiilor de proprietari unor societati private. 

Mare greseala ca s-au desfiintat asociatiile de locatari. 

 D-l Simionescu Dan: - v� rog s� acorda�i aten�ie �i cererii noastre pentru 

majorarea tarifului la servicii. Cre�terile de tarif sunt fundamentate conform fi�elor 

prezentate. 

D-l Pascaru Manuel, juristul Primariei: - v� rog s� ave�i în vedere c� nu a fost 

introdus pe ordinea de zi un proiect de hot�râre privind majorarea tarifelor la servicii a�a 

c� datele prezentate r�mân cu caracter informativ urmând a fi aprobate în proxima 

�edin�� a consiliului local. 

D-na consilier Marmureanu Florina,  pre�edintele de �edin�a: – cred c� s-au 

epuizat subiectele din �edin�a de ast�zi �i, prin urmare, dac� nu mai sunt alte probleme de 

discutat? … Declar închise lucr�rile �edin�ei extraordinare din data de 29 august 2007. 

 

 

PRE�EDINTE DE �EDIN��,   SECRETARUL MUNICIPIULUI ADJUD, 

       Consilier: dr. M�rmureanu Florina     �aradici �tefania 


